

5天4晚 发掘巴厘岛

SIC TOUR (GV2) / 周二和周四出发 | 旅游日期: '直到 31 MAR 2025

TOUR CODE: SG24DPS05UC0930 GV2



第一天: 抵达 - 像当地人一样用餐体验 (晚)

抵达登巴萨机场后, 当地导游将迎接您, 并送您前往酒店。自由活动直至今晚晚些时候, 您将被带到夜间美食广场中心, 体验像当地人一样的用餐体验。您的导游将引导您尝试一些当地菜肴供您品尝。美食广场供应各种国际和当地美食, 如辛辣海鲜、沙爹和其他经典印尼菜肴, 是休闲美食广场的特色菜品。每人将获得 15 万印尼盾现金用于支付餐费。

第二天: 巴哈村 - 坦布林安湖 - JATILUWIH - 咖啡种植园 - 海神庙 (早/午/晚)

今天体验乘坐老式大众汽车探索巴厘岛北部高地的旅程。当您驾车穿过村庄和稻田路时, 探索巴厘岛的隐秘景点, 并在巴厘岛北部一些美丽如画的景点停留。参观当地人的一所房屋, 了解其传统建筑和房屋的哲学。深入了解巴哈传统村庄的当地文化和传统。在前往贝都古高地的途中, 您还将在稻田停留拍照。参观坦布林甘湖, 那里有一座神秘的神圣古庙乌伦达努坦布林甘, 全景和凉爽的山风。附近有姆杜克高地, 可欣赏双湖美景。您的下午将带您探索海神庙, 它坐落在印度洋上的岩石悬崖上。在 Jatiluwih Green 停留, 欣赏联合国教科文组织世界遗产的壮丽稻田景观。内拉比 (Neraby), 如果时间允许, 在短暂的咖啡种植园迷你之旅后, 您将看到以传统方法处理麝香猫/果子狸咖啡的过程。当您在海神庙下车时, 您的老式大众汽车之旅就结束了。傍晚时分, 这里可以欣赏到橙色的日落。Mentari 餐厅供应自助午餐。今晚将体验巴厘岛皇家王国 Rijstaffel 晚宴。

第三天: 跳岛游: 破碎的海滩。角度分流。科林金海滩。帕奎悬崖 (早/午/晚)

清晨出发, 登上快艇, 沿着巴厘岛海岸线进行短途巡游, 到达岛屿。参观努沙佩尼达岛, 该岛位于印度尼西亚巴厘岛东南部附近, 是 Klungkung Regency 的一个地区, 其中包括邻近的小岛蓝梦岛和十二个更小的岛屿。您的导游将陪伴您探索岛屿。探索美丽的珀尼达岛 (Nusa Penida), 探索破碎海滩 (Broken Beach)、天使比拉邦 (Angel's Billabong)、Kelingking 海滩和 Paluang 悬崖。让您的导游带您四处游览, 并帮助您拍摄一些让每个人都羡慕您的精彩照片。在 Angel Billabong, 一边享用当地午餐, 一边欣赏美丽的海景。下午, 乘坐快艇返回巴厘岛大陆的沙努尔港。回到酒店已是傍晚时分。Angle Billabong 餐厅供应当地野餐午餐。在 Marina Bali 海鲜餐厅享用中式晚餐

第四天: 秋千体验 - 乌鲁瓦图寺 - 海滨晚餐 (早/午/晚)

与导游一起享受乌布及其周边地区的一天探索之旅。该地区以其艺术和手工艺品而闻名, 是挑选旅行纪念品的理想场所。今天早上您的目的地是 Bongkasa 村的 PicHeaven 秋千, 拥有三个不同级别的壮观秋千。单人秋千高度约 15 米, 情侣秋千约 20 米, 极限单人秋千距离地面约 80 米。令人肾上腺素飙升的旅程与巴厘岛的美景完美融合。对于那些喜欢悠闲时光的人来说, 您可以在这个风景如画的地方消磨时光, 这里有 10 多个令人惊叹的拍照景点, 如巨型鸟巢、大众汽车、天桥、天路、巨石、吊床、泡泡屋、浮动按摩浴缸、隐蔽屋和带吊床的三角屋。摆出你最好的姿势, 并在社交媒体上分享你度过的每一个美好时刻。如果时间允许, 您可以进一步探索乌布镇, 参观乌布市场和乌布皇宫, 然后前往乌鲁瓦图参观位于武吉半岛西南角的 Pura Luhur Ulu Watu (更广为人知的名称是乌鲁瓦图寺)。坐落在悬崖顶高处, 可欣赏海洋全景。晚餐时, 您将品尝正宗的当地烧烤海鲜, 并在星空下的海滩上用餐。在 Bale Udang 餐厅享用正宗巴厘岛脆皮鸭午餐。今晚在金巴兰湾海滩 Radja Seafood Café 享用晚餐

第五天: 启程 (早)

酒店早餐。自由活动直至退房并送往机场。

地点	酒店 周二和周四出发	成人			孩童		附加费 每间客房每晚
		单人	双人	三人	占床	无床	
SOUTH KUTA	EDEN KUTA 4*	578	471	467	368	299	\$31: 20DEC - 05JAN
	EXTN W/ BF	54	27	26	24	7	
LEGIAN	SUN ISLAND LEGIAN 4*	578	471	471	392	306	\$30: 27DEC - 05JAN
	EXTN W/ BF	54	27	26	24	7	
KUTA BEACH	KUTA BEACH HERITAGE 5*	935	649	634	511	313	\$10: 01 JUL - 31AUG \$20: 24 - 29DEC, 1-5JAN \$80: 30 - 31DEC
	EXTN W/ BF	143	72	68	60	10	
SOUTH KUTA	BALI DYNASTY 5*	1035	699	648	439	326	\$25: 01JUL - 31AUG
	EXTN W/ BF	169	85	71	42	13	

NOTE: OTHER HOTELS AVAILABLE FOR DAILY DEPARTURE AS A PRIVATE GROUP. REFER TO SALES KIT FOR RATES

配套包含:
 ✓ 4晚住宿含早餐
 ✓ 行程中的 SIC 游览和餐饮
 ✓ 往返机场接送 (SIC)
 ✓ 英文导游

配套不含:
 ✗ 机票
 ✗ 旅游保险
 ✗ 导游小费建议为 SGD20/PAX (直接支付给导游)
 ✗ 巴厘岛政府旅游税 @ IDR 150,000/人 (约SGD12~15)
 线上付款: <https://lovebali.baliprov.go.id/> 或抵达机场时
 ✗ 签证费 (如有)
 (AG: DIORAMA) 050824



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD
6323 4556

101 Upper Cross Street #B1-16
 People's Park Centre S058357
 Email: booking@singatour.com
 singatourpteltd
 +6588586778



5D Bali Uncovered

SIG TOUR (GV2) / DEP: TUE & THU | TRAVEL PERIOD: UNTIL 31 MAR 2025

TOUR CODE: SG24DPS05UC0930 GV2 | BOOK BY 30 SEP 2024

D1: ARRIVAL – EAT LIKE LOCALS EXPERIENCE (D)

On arrival at Denpasar Airport you will be greeted by your local tour concierge, transfer to hotel. Free & Easy until later this evening, **be taken to a night food-court center and experience dining like locals.** Your tour concierge will guide you to try some locals dish for your tasting selection. The food court serves a variety of International and local cuisines, such as spicy seafood, satay & other classic Indonesian plates on offer in this casual food court. You will be given cash IDR 150k per person for your meal expenses.

D2: BAHA VILLAGE - TAMBLINGAN LAKE - JATILUWIH - COFFEE PLANTATION - TANAH LOT (B/L/D)

Today experience being on a vintage Volkswagen Car journey to explore northern highland of Bali. Explore hidden site of Bali as you drive through the village and rice paddy road and make a stop at some of the beautiful Instagrammable and picturesque spots of northern Bali. Visits one of **local's house and learn its traditional architecture** and the philosophy of the houses. Get insight on the local's culture and traditions of **Baha traditional village**. Photo stops will also be made at rice paddy field on your way up to Bedugul Highland. Visits **Tamblingan lake which offers a mystical sacred ancient temple of Ulun Danu Tamblingan**, panoramic view and the cool breeze mountain air. Nearby is **munduk highland with its scenic view of twin-lake**. Your afternoon will take you to explore **Tanah Lot Temple, which sits on a rocky cliff over the Indian Ocean**. A stop made at **Jatiluwih Green for the UNESCO World Heritage site of the magnificent rice terrace view**. Neraby, if time permit, learn the Luwak/Civet Coffee processing in traditional method will be seen after having a short mini tour of coffee plantation. Your vintage Volkswagen tour will end when you are dropped off at Tanah Lot. An orange tanged sunset could be enjoyed here in the early evening. **Buffet lunch served at Mentari Restaurant. The Balinese Royal Kingdom Rijstaffel Dinner will be experienced this evening.**

D3: ISLAND HOPPING: BROKEN BEACH. ANGLE BILLABONG. KELINGKING BEACH. PALUANG CLIFF (B/L/D)

Depart early morning and board the fast-boat to take you on a short cruise around Bali's coastline to the Island.. Visit Nusa Penida, an island located near the southeastern Indonesian island of Bali and a district of Klungkung Regency that includes the neighbouring small island of Nusa Lembongan and twelve even smaller islands. Your tour concierge will accompany you to explore the island. Explore the beautiful island of Nusa Penida and **discover the Broken Beach, Angel's Billabong, Kelinking Beach, and Paluang Cliff**. Have your travel concierge take you around and help you to take some great shots that will make everyone envy you. In Angel Billabong, have your local Lunch while enjoying the beautiful scenery of the sea view. In the afternoon, take your fast boat back to Sanur harbor in mainland of Bali. Back at the hotel in late evening. **A picnic local lunch served at Angle Billabong Restaurant. Chinese Cuisine Dinner served at Marina Bali Seafood Restaurant**

D4: SWING EXPERIENCE – ULUWATU TEMPLE – BEACHFRONT DINNER (B/L/D)

Enjoy a day exploring Ubud and surrounds with your guide. This area is well known for its arts and crafts and is the ideal place for picking up some mementos of your time away. Your destination this morning is **PicHeaven Swing at Bongkasa village**, features three different levels of spectacular swings. Single Swing with a height around 15 meters, couple Swing around 20 meters, and Extreme single Swing, the highest swing, around 80 meters from the ground. An adrenaline ride that blends well with Bali's scenic beauty. For those who prefer to have less-active time, you may spend your time at this picturesque spot, which **features more than 10 amazing photo spots, such as The Giant birdnest, Volkswagen, heaven bridge,heaven road, huge stone, hanging bed, bubble house, floating Jacuzzi, hideaway house, and triangle house with hammock bed**. Strike your best poses and share every beautiful moment you spend on your social media. If time permits, explore further Ubud town to visits Ubud Market and Ubud Palace before leaving for Uluwatu to visit Pura Luhur Ulu Watu (better known as Uluwatu Temple), located in the southwest corner of the Bukit Peninsula. Perched high up on the cliff tops with panoramic ocean views. For dinner you will be taken to taste an authentic local grill seafood and having dine on the beach under the stars. **Authentic Balinese Crispy Duck Lunch at Bale Udang Restaurant. Enjoy your dinner tonight at Radja Seafood Café Jimbaran bay beach**

D5: DEPARTURE (B)

Breakfast at hotel. Free at own leisure until check out and transfer to airport.

PACKAGE INCLUDES:

- ✓ 4N stay with breakfast
- ✓ SIC Tour and meals as per itinerary
- ✓ Roundtrip airport transfer (SIC)
- ✓ English Speaking Tour Guide

PACKAGE EXCLUDE:

- ✗ Air ticket
- ✗ Travel Insurance
- ✗ Guide Tips **advisable** at SGD20/PAX (Pay to TG directly)
- ✗ Bali Govt Tourist Tax @ IDR 150,000/pax (Around SGD12-15)
Pay online:
<https://lovebali.balipro.go.id/> or upon arrival at airport
- ✗ Visa Fees if any (AG: DIORAMA) 050824

LOC.	HOTEL DEP: TUESDAY & THURSDAY	ADULT/PER PAX			CHILD/PER PAX		SURCHARGES PER ROOM PER NIGHT
		SGL	TWN	TRP	CWB	CNB	
SOUTH KUTA	EDEN KUTA 4*	578	471	467	368	299	\$31: 20DEC – 05JAN
	EXTN W/ BF	54	27	26	24	7	
LEGIAN	SUN ISLAND LEGIAN 4*	578	471	471	392	306	\$30: 27DEC – 05JAN
	EXTN W/ BF	54	27	26	24	7	
KUTA BEACH	KUTA BEACH HERITAGE 5*	935	649	634	511	313	\$10: 01 JUL – 31AUG \$20: 24 – 29DEC, 1-5JAN \$80: 30 – 31DEC
	EXTN W/ BF	143	72	68	60	10	
SOUTH KUTA	BALI DYNASTY 5*	1035	699	648	439	326	\$25: 01JUL – 31AUG
	EXTN W/ BF	169	85	71	42	13	

NOTE: OTHER HOTELS AVAILABLE FOR **DAILY DEPARTURE AS A PRIVATE GROUP.**
REFER TO SALES KIT FOR RATES



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD
6323 4556

101 Upper Cross Street #B1-16
People's Park Centre S058357
Email: booking@singatour.com

singatourpteltd
 +6588586778



FACEBOOK

